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1;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Σαν τη... χελώνα τα έργα στην καμένη κλινική στο
«Παπανικολάου»

Πηγή: ESPRESSO Σελ.: 22 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

187.75 cm² Κυκλοφορία: 8330

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Σαν τη... χεΑώνα 
τα έργα στην καμένη 
κΑινική σιο 
«ΠαπανικοΑάου»
Δύο ολόκληρους μήνες μετά τη φονική πυρκαγιά που στοίχισε 
τη ζωή σε δύο ασθενείς, η Πνευμονολογική Πτέρυγα του Νο
σοκομείου «Παπανικολάου» παραμένει κλειστή. Οι εργασίες 
αναστήλωσης, μάλιστα, δεν έχουν καν ξεκινήσει, αφού 60 ημέ
ρες μετά δεν έχει ολοκληρωθεί καν η μελέτη.

Αποτέλεσμα αυτής της ολιγωρίας είναι η ταλαιπωρία χιλιά
δων ασθενών της πόλης, καθώς στα νοσοκομεία της Θεσσα
λονίκης εν καιρώ κορονόίού λειτουργούσαν μονάχα δύο πνευ- 
μονολογικές κλινικές, η μία εκ των οποίων σήμερα παραμένει 
«στάχτη και μπούρμπερη».

Σύμφωνα με τον πρόεδρο της ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαννά- 
κο, μόλις σης 26 Μαΐου η διοίκηση του νοσοκομείου πήρε από
φαση να αναθέσει σε τεχνικό σύμβουλο τη μελέτη επισκευής 
της κλινικής, κάτι που φανερώνει με τον πλέον ξεκάθαρο τρό
πο την αδιαφορία που έχει επιδείξει για το θέμα από κοινού η 
διοίκηση του νοσοκομείου και το υπουργείο Υγείας.

Ο ίδιος, μάλιστα, απέδωσε αυτή την απίστευτη κατάστα
ση σε σχέδιο εκ προμελέτης και όχι στον βραδυκίνητο τρό
πο που κινείται το Ελληνικό Δημόσιο. «Δεν είναι ζήτημα κωλυ
σιεργίας. Πρόκειται για συνειδητή υποβάθμιση των δημόσιων 
νοσοκομείων για να γίνουν ευκολότερα τα σχέδια της κυβέρ
νησης ιδιωτικοποίησης του συστήματος Υγείας» υπογράμμι- 
σεοκ,Γιαννάκος.



2;ΠΕΡΙΕΧΟΜΕΝΑ

1  Συναγερμός για το κλείσιμο του «Η Παμμακάριστος»
Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

301.76 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Συναγερμός για το κλείσιμο του 
«Η Παμμακάριστος»

Ε
νάντια στο κλείσιμο του οικοτροφείου 
του ιδρύματος για το παιδί «Η Παμ
μακάριστος» τάσσονται εργατικά σω
ματεία και φορείς, καταγγέλλοντας σε 

κοινή ανακοίνωσή τους το κυβερνητικό 
«Εθνικό Σχέδιο Δράσης για την Αναπη
ρία», το οποίο αποτελεί συνέχεια προη
γούμενων αντιδραστικών κυβερνητικών 
ρυθμίσεων.

Οπως αναδεικνύουν οι φορείς, για 
να επιτευχθεί ο διακηρυγμένος στό
χος της κυβέρνησης για το «τέλος της 
ιδρυματικής φροντίδας» μένουν στον 
«αέρα» οι οικότροφοι με αναπηρία του 
Ιδρύματος για το παιδί «Η Παμμακάρι
στος» και οι οικογένειές τους!

Και σημειώνουν: «Τα άτομα με αναπη
ρία που διαβιούν σε οικοτροφεία βρίσκο
νται εκεί γιατί οι οικογένειές τους δεν 
είναι πλέον σε θέση να τους παρέχουν 
την απαραίτητη φροντίδα και υποστή
ριξη. Πολλές φορές οι γονείς είναι υ- 
πέργηροι, άλλες φορές πάλι αντιμετω
πίζουν οι ίδιοι μεγάλες ψυχοκοινωνικές 
δυσκολίες ή μπορεί και να διαβιούν σε 
συνθήκες ακραίας φτώχειας. Τα ΑμεΑ - 
παιδιά φτωχών λαϊκών οικογενειών που 
δεν έχουν να πληρώσουν τα πολυτελή 
οικοτροφεία και τις Στέγες Υποστηριζό- 
μενης Διαβίωσης των ιδιωτών συνήθως 
βρίσκουν καταφύγιο στα φιλανθρωπικά 
ιδρύματα - επίσης ιδιωτικά - που αποζη
μιώνονται για τις παροχές τους από τα 
κλειστά νοσήλια του ΕΟΠΥΥ. Το κράτος 
δεν διαθέτει παρά ελάχιστες δομές - τα 
γνωστά προνοιακά ιδρύματα χρονιών πα

θήσεων, τα οποία βρίσκονται σε πλήρη 
εγκατάλειψη και αθλιότητα! Αθλιότητα 
για την οποία ευθύνονται όλες οι μέχρι 
σήμερα κυβερνήσεις με τη συνεχή υ- 
ποχρηματοδότησή τους και απαξίωση. 
Πρώτα τα κάνουν "άσυλα" και μετά τα 
κλείνουν γιατί είναι "άσυλα"».

Η νέα επίθεση έρχεται, όπως επισημαί
νουν τα σωματεία, μέσω της πρόσφατα 
νομοθετημένης ΚΥΑ για κάποιες «προ
διαγραφές» στην ίδρυση και λειτουργία 
των άπειρων δομών φιλοξενίας παιδιών 
και νεαρών ενηλίκων του ιδιωτικού το
μέα. Με τη συγκεκριμένη ΚΥΑ πριμοδο- 
τείται ουσιαστικά η επιχειρηματική δρά
ση στο χώρο και κυρίως η δράση του πιο 
εύρωστου οικονομικά επιχειρηματικού 
κόσμου που «θα επενδύσει» πολλά για 
να εξασφαλίσει αυτές τις προδιαγραφές 
και βέβαια θα μοσχοπουλάει τις υπη
ρεσίες αδειάζοντας τις τσέπες των οι
κογενειών που βρίσκονται σε ανάγκη.

«Η ΚΥΑ ήρθε για να ρίξει στάχτη στα 
μάτια του κόσμου προκειμένου το κρά
τος να απαλλαγεί από ένα ακόμα κόστος 
και να δώσει πελατεία στους ιδιώτες, ε
νώ βέβαια αλλάζουν και τα δεδομένα 
στις κόντρες μεταξύ των ΜΚΟ και των 
φιλανθρωπικών, εκκλησιαστικών κ.λπ. 
σωματείων τα οποία διαγκωνίζονται για 
την πρωτοκαθεδρία στο χώρο της ανα
πηρίας», τονίζουν τα σωματεία και φο
ρείς, καλώντας σε αγώνα για να μην κλεί
σει κανένα οικοτροφείο, καμία δομή δι
αμονής και υποστήριξης μέχρι να εξα
σφαλιστούν με ευθύνη του κράτους νέ

οικοτροφειου

ες σύγχρονες δημόσιες δομές με δωρε
άν υπηρεσίες που θα καλύπτουν πλήρως 
τις ανάγκες των ανθρώπων με αναπηρία 
και των οικογενειών τους, με βάση τα ε
πιστημονικά δεδομένα της εποχής μας. 
Απαιτούν ακόμα όσες δομές πληρούν 
ήδη τα κριτήρια να ενταχθούν στο Δη
μόσιο, να εξασφαλιστεί για όλους τους 
εργαζόμενους μόνιμη και σταθερή δου
λειά, να καταργηθεί κάθε επιχειρηματι
κή δράση στον ευαίσθητο χώρο της α
ναπηρίας, να καταργηθεί κάθε πληρω
μή από τις οικογένειες ή/και τους εξυ
πηρετούμενους.

Την ανακοίνωση υπογράφουν: Πανελ
λήνια Ομοσπονδία Εργαζομένων στην Ει
δική Αγωγή, Σωματείο Εργαζομένων σε 
Μονάδες - Ιδρύματα - Σχολεία Ειδικής Α
γωγής, Σωματείο Εργαζομένων στην Ει
δική Αγωγή Κεντρικής Μακεδονίας, Σύλ
λογος Εργαζομένων Ιδρύματος «Παμμα
κάριστος», Σωματείο Εργαζομένων στην 
ΕΓΝΥΑ, Σύλλογος Εργαζομένων Εργα
στηρίου Ειδικής Αγωγής «Μαργαρίτα», 
Ενιαίος Σύλλογος Γονέων και Κηδεμό
νων ΑμεΑ Αττικής και Νήσων, Συντονι
στική Επιτροπή Αγώνα Αναπήρων, Σω
ματείο Ιδιωτικών Υπαλλήλων Λαυρεω- 
τικής - Ανατολικής Αττικής, Παράρτημα 
Βόρειων - Βορειοανατολικών περιοχών 
του Συνδικάτου Οικοδόμων Αθήνας, Σω
ματείο Συνταξιούχων Αρτέμιδας - Ραφή- 
νας και Ανατολικής Αττικής, Αγωνιστική 
Ομάδα Γυναικών Νέας Μάκρης - Μαρα
θώνα, Παράρτημα ΕΣΥΝ Νέας Μάκρης 
- Μαραθώνα.
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1  Στο «κόκκινο» οι ελλείψεις σε υγειονομικό
προσωπικό

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 24 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

334.8 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΠΑΝΕΠΙΣΤΗΜΙΑΚΟ ΓΕΝΙΚΟ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΟ ΗΡΑΚΛΕΙΟΥ

Στο «κόκκινο» οι ελλείψεις 
σε υγειονομικό προσωπικό
Αμεσα μέτρα ενίσχυσης ζήτησε το ΚΚΕ στη Βουλή, «ελληνική 
νοοτροπία» χαρακτήρισε η κυβέρνηση το μόνιμο προσωπικό!

Τ
η στελέχωση ίου Πανεπι
στημιακού Γενικού Νοσο
κομείου Ηρακλείου με μό
νιμους αναισθησιολόγους, 
αλλά και μόνιμο νοσηλευτικό και 
λοιπό προσωπικό, ζήτησε ο βου

λευτής του ΚΚΕ Μανώλης Συντυ- 
χάκης κατά τη συζήτηση σχετι
κής Επίκαιρης Ερώτησής του.

0 βουλευτής του ΚΚΕ μετέφε
ρε τα αιτήματα του Σωματείου Ερ
γαζομένων του ΠΑΓΝΗ, που διεκ- 
δικεί χρόνια τώρα την επαναφο
ρά της πλήρους λειτουργίας των 
τακτικών χειρουργείων - χωρίς 
την υποβάθμιση άλλων λειτουρ
γιών του νοσοκομείου - και την 
αύξηση των χειρουργικών κρε- 
βατιών, με πρόσληψη όλου του 
αναγκαίου προσωπικού, ώστε να αποσυμφορηθούν οι λίστες.

Ωστόσο, τόνισε, κυβέρνηση και διοίκηση δεν ικανοποιούν 
τα παραπάνω και αρκούνται σε «μπαλώματα» επικίνδυνα για 
ασθενείς και υγειονομικούς, διότι προσπάθειά τους είναι να 
περιορίσουν στο ελάχιστο τις δημόσιες δαπάνες για τα νοσο
κομεία, ενισχύοντας την ιδιωτικοοικονομική λειτουργία τους, 
και να ενισχύσουν τον ιδιωτικό τομέα Υγείας.

Ενδεικτικό των ελλείψεων, ανέφερε ο Μ. Συντυχάκης, εί
ναι ότι το υγειονομικό προσωπικό είναι λιγότερο απ’ ό,τι ήταν 
πριν την πανδημία, αυτήν τη στιγμή δεν υπάρχει εντατικολό- 
γος - αναισθησιολόγος να ξυπνάει τον ασθενή, ενώ σε καθέ- 
ναν από τους γιατρούς και τους νοσηλευτές οφείλονται δεκά
δες μέρες αδειών και ρεπό, ακόμα από το 2020 και το 2021, 
με συνέπεια τη συσσωρευμένη κόπωσή τους. Ακόμα, οφεί

λονται πάνω από 150 μέρες 
άδειας σε καθαρίστριες του 
νοσοκομείου.

Γι’ αυτό, επεσήμανε, οι λύ
σεις που θέλει να δίνει η κυ
βέρνηση είναι αποσπασματι
κές και οι προσπάθειές της 
αποσκοπούν στο να περιο
ρίσει τις δημόσιες δαπάνες 
στα νοσοκομεία, συνολικά 
στην Υγεία, ενισχύοντας πα
ράλληλα την ιδιωτικοοικονο
μική λειτουργία των νοσο
κομείων και όλων των δο
μών Υγείας για ολοένα και 
περισσότερα έσοδα από τις 
άμεσες ή έμμεσες πληρω
μές των ασθενών. Επανέλα
βε την ανάγκη για προσλή

ψεις μόνιμων αναισθησιολόγων και λοιπού προσωπικού, κα
θώς επίσης να δοθούν όλες οι άδειες, όπως διεκδικεί το Σω
ματείο Εργαζομένων.

Στην απάντησή της η υφυπουργός Υγείας, Μίνα Γκάγκα, 
προκαλώντας, επιχείρησε να πείσει ότι στο ΠΑΓΝΗ υπάρχει 
υπεραρκετό προσωπικό για να λειτουργεί απρόσκοπτα, ενώ 
απέδωσε την έλλειψη αναισθησιολόγων σε «ένδεια» της ειδι
κότητας συνολικά στην Ελλάδα. Το πιο εξωφρενικό όμως, και 
το οποίο προδιαγράφει τους σχεδιασμούς της κυβέρνησης σε 
βάρος των υγειονομικών, ήταν ότι χαρακτήρισε «ελληνική νο
οτροπία» το αίτημα για μόνιμο προσωπικό, που δεν υπάρχει 
σε άλλες ευρωπαϊκές χώρες! Απέναντι δε στις διεκδικήσεις 
των εργαζομένων είπε πως «το τι αποφασίζει ο κάθε εργα
ζόμενος δεν είναι πολιτική Υγείας, είναι προσωπική άποψη»!

Από πρόσφατη επίσκεψη της Μίνας Γκάγκα 
στο ΠΑΓΝΗ, όπου το Σωματείο της εκθετει 

τα αιτήματα του
' ξΙ
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1  Φουντώνουν οι διεκδικήσεις για άμεση ενίσχυση με
μέσα και προσωπικό

Πηγή: ΡΙΖΟΣΠΑΣΤΗΣ Σελ.: 25 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

625.89 cm² Κυκλοφορία: 1860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

ΕΡΓΑΖΟΜΕΝΟΙ ΣΤΑ ΔΗΜΟΣΙΑ ΝΟΣΟΚΟΜΕΙΑ

Καρδίτσα

Φουντώνουν οι διεκδικήσεις 
για άμεση ενίσχυση με μέσα 
και προσωπικό
Αγωνιστική υποδοχή στη Χίο για τον υπουργό Υγείας. 
Συγκέντρωση και στο Παίδων «Αγλαΐα Κυριάκού» 
για τις μετακινήσεις παιδοαναισθησιολόγων« Εκτακτες» ανάγκες επικαλέστηκε ο διοικητής του 

Νοσοκομείου Παίδων «Αγία Σοφία», στη συνάντηση 
που είχε με το Σωματείο Εργαζομένων του Παί
δων «Αγλαΐα Κυριάκού» και της δμελούς Επιτρο

πής της ΕΙΝΑΠ από το «Αγία Σοφία», στις εύλογες διαμαρ
τυρίες τους για τα «εντέλλεσθε» μετακινήσεων των ελά
χιστων παιδοαναισθησιολόγων που υπηρετούν στα τρία 
Παίδων της Αττικής προς το «Καραμανδάνειο» Νοσοκο
μείο της Πάτρας. Η κινητοποίηση στη διοίκηση έγινε στο 
πλαίσιο στάσης εργασίας.
Υπενθυμίζεται ότι το «Κα- 
ραμανδάνειο» αποτελεί το 
μοναδικό αμιγώς παιδιατρι
κό νοσοκομείο στην περιοχή 
της Δυτικής Ελλάδας και οι 
τεράστιες ελλείψεις στο Α- 
ναισθησιολογικό Τμήμα, που 
το βγάζουν «εκτός λειτουρ
γίας», είχαν γνωστοποιηθεί 
έγκαιρα και επανειλημμένα 
προς όλους τους αρμόδιους 
φορείς, τόσο από τους ερ
γαζόμενους εκεί όσο και α
πό τη δημοτική αρχή Πάτρας.

Οπως είναι γνωστές και οι ελλείψεις στα τρία Παίδων της Αττι
κής. Χαρακτηριστικό είναι ότι στο Παίδων «Αγία Σοφία» είναι κα
λυμμένες μόνο οι 10 από τις 17 οργανικές θέσεις παιδοαναι- 
σθησιολόγων και στο «Αγλαΐα Κυριάκού» υπηρετούν μόλις 9 
παιδοαναισθησιολόγοι από τις 14 οργανικές θέσεις (τις επόμε
νες μέρες θα απομείνουν 8 μετά και τη συνταξιοδότηση της δι
ευθύντριας του Τμήματος).

Συνεχίζοντας την πρόκληση η κυβέρνηση ανακοίνωσε ότι χτες 
«υπέγραψε την έγκριση της προκήρυξης των μόνιμων θέσεων α- 
ναισθησιολόγων στο Καραμανδάνειο», υποστηρίζοντας μάλιστα ότι 
«διασφαλίζει την πλήρη και ομαλή λειτουργία του νοσοκομείου και 
θωρακίζει με πράξεις την αναβάθμισή του». Μέχρι τότε το πρόβλη
μα θα «μπαλωθεί» με τη μετακίνηση παιδοαναισθησιολόγων από τα 
Παίδων της Αττικής, οι πρώτοι 3 μετακινούνται σήμερα, ενώ είναι 
θολή η χρονική διάρκεια της παραμονής τους στην Πάτρα. Οπως 
κατήγγειλαν, οι μετακινήσεις σηματοδοτούν το κλείσιμο των τακτι
κών χειρουργείων στα Παίδων, την αναστολή σοβαρών εξετάσεων, 
την παραπέρα επιβάρυνση της εγκληματικής λίστας αναμονής τα
κτικών χειρουργείων σε παιδιά. Ηδη η λίστα αναμονής για τακτι
κά χειρουργεία ξεπερνά τα δύο χρόνια σε κάθε Παίδων, μετά και 
την πανδημία, ενώ σήμερα και τα παιδιατρικά νοσοκομεία μετρούν 
λιγότερο προσωπικό σε σχέση με πριν την πανδημία.

Οι εργαζόμενοι στα Παίδων απαιτούν να στελεχωθεί πλήρως 
και να λειτουργήσει άμεσα το Αναισθησιολογικό Τμήμα του Καρα- 
μανδάνειου Νοσοκομείου με άμεση πρόσληψη μόνιμου προσωπι
κού, αλλά και να αναβαθμιστεί περαιτέρω με τις αναγκαίες μόνι
μες προσλήψεις. Επίσης, να μην μετακινηθούν παιδοαναισθησιο- 
λόγοι από τα υπόλοιπα νοσοκομεία, τα οποία είναι εξίσου ανάγκη 
να στελεχωθούν άμεσα, καλύπτοντας τουλάχιστον όλες τις κενές 
οργανικές θέσεις με μόνιμο προσωπικό.

Αγωνιστική υποδοχή 
στον υπουργό Υγείας στη Χίο

Αγωνιστική υποδοχή επιφύλαξαν χτες οι εργαζόμενοι του Νοσο
κομείου Χίου «Σκυλίτσειο» στον υπουργό Υγείας θ. Πλεύρη, που 
πραγματοποίησε επίσκεψη μαζί με τον υπουργό Μετανάστευσης 
και Ασύλου, Ν. Μηταράκη. Η κυβέρνηση - και μέσω του δελτίου 
Τύπου του υπουργείου Υγείας - έθαψε την αγωνία και τα αιτήμα
τα των εργαζομένων του νοσοκομείου και των κατοίκων του νη
σιού για τα φλέγοντα ζητήματα.

«Το Νοσοκομείο Χίου είναι το ένα και μοναδικό στο νησί που σή
μερα καλείται να προσφέρει υπηρεσίες σε 60.000 μόνιμους κατοί
κους, 3.000 πρόσφυγες, φοιτητές και ένστολους, με λιγοστό προ
σωπικό το οποίο στα περισσότερα τμήματα του νοσοκομείου είναι 
κάτω από το όριο ασφαλείας, με τις ελλείψεις νοσηλευτικού, πα- 
ραϊατρικού και διοικητικού προσωπικού που ξεπερνούν το 40% και 
με εργασιακές σχέσεις - λάστιχο», καταγγέλλει το Σωματείο εργα
ζομένων. Και αναδεικνύει τα μπαλώματα που γίνονται για την «κά
λυψη» των κενών με συμβασιούχους, οι οποίοι εργάζονται για πάνω 
από 5 χρόνια μέσα στην ανασφάλεια. Σημειώνεται ενδεικτικά ότι 
στα περισσότερα τμήματα οι βάρδιες καλύπτονται αποκλειστικά

Από τη συγκέντρωση στο \ 
Νοσοκομείο της Χίου

από συμβασιούχους και η 
επερχόμενη απόλυσή τους 
θα επιφέρει τραγικές συ
νέπειες.

Πιο συγκεκριμένα, η 
παθολογική κλινική από 
το 2017 παραμένει ημιτε
λής, κλινικές στεγάζονται 
σε κοντέινερ, η μαιευτι
κή κλινική είναι σε εγκα

τάλειψη, ενώ κτίρια του νοσοκομείου παραμένουν ερείπια. Την ί
δια στιγμή τα περιφερειακά και αγροτικά ιατρεία των χωριών είναι 
έρημα και με γιατρούς που γυρίζουν από χωριό σε χωριό, ενώ, ό
πως επισημαίνει το Σωματείο, «οι υγειονομικοί που βρίσκονται 
σε αναστολή μπορούν να πηγαίνουν παντού, ακόμη και ταξίδια 
σε όλο τον κόσμο, όχι όμως στη δουλειά τους». Επίσης, το Νοσο
κομείο της Χίου δεν διαθέτει καν ογκολόγο, ενδοκρινολόγο, ρευ- 
ματολόγο, φυσίατρο κ.ο.κ., το εργαστήριο απεικονιστικής ιατρικής 
του νοσοκομείου (το μοναδικό δημόσιο που διαθέτει το νησί) συ
νεχίζει να υπολειτουργεί.

Μέσω ...e-mail το Σαββατοκύριακο 
οι διαγνώσεις στην Καρδίτσα

Μαχητική κινητοποίηση στην πύλη του Γενικού Νοσοκομείου 
Καρδίτσας πραγματοποίησαν χτες οι υγειονομικοί, μετά από κά
λεσμα της Ενωσης Ιατρών Νοσοκομείου και Κέντρων Υγείας Νο
μού Καρδίτσας (ΕΙΝΚΥΝΚ), καταγγέλλοντας τις τραγικές ελλείψεις 
στο ακτινολογικό τμήμα, επισημαίνοντας χαρακτηριστικά πως τις 
προηγούμενες μέρες (4 και 5 Ιούνη) το νοσοκομείο λειτούργησε 
χωρίς εφημερεύοντα ακτινολόγο, καλύπτοντας την ανάγκη γνω
ματεύσεων αξονικών τομογραφιών που πραγματοποιούνταν μό
νο από τεχνολόγο - ακτινολόγο χωρίς την παρουσία και ευθύνη ι
ατρού ακτινολόγου, με ηλεκτρονική αποστολή στο Γενικό Νοσο
κομείο Τρικάλων. Οι εικόνες αποστέλλονταν ηλεκτρονικά, με e- 
mail, στο ακτινολογικό τμήμα του Νοσοκομείου Τρικάλων, με τον 
εκεί ακτινολόγο να πρέπει να κάνει τη γνωμάτευση, έχοντας μό
νο τηλεφωνική και όχι άμεση εικόνα της κλινικής κατάστασης του 
εκάστοτε ασθενούς.

Ακόμα, όπως καταγγέλλει η Ενωση Ιατρών, δεν μπορεί να πραγ
ματοποιηθεί υπέρηχος στα έκτακτα και τα επείγοντα περιστατικά!

Την κινητοποίηση στήριξαν ο Σύλλογος Εργαζομένων του νοσο
κομείου, ο Σύλλογος Εργαζομένων στα Κέντρα Υγείας, το Σωμα
τείο Εμποροϋπαλλήλων, το Εργατικό Κέντρο, το Νομαρχιακό τμήμα 
της ΑΔΕΔΥ, ο Σύλλογος Γυναικών, το Σωματείο Συνταξιούχων ΙΚΑ.

Ο πρόεδρος της Ενωσης Ιατρών Νοσοκομείου - Κέντρων Υ
γείας Ν. Καρδίτσας, Εκτορας Γάζος, χαρακτήρισε το πρόβλημα 
που δημιουργήθηκε «προδιαγεγραμμένο έγκλημα», καθώς α
πό τους 5 ακτινολόγους που διέθετε στις αρχές του 2021 το Νο
σοκομείο Καρδίτσας, έχουν απομείνει μόνο οι 2, αφού οι 3 συνά
δελφοί τους αποχώρησαν για διάφορους λόγους το δεύτερο εξά
μηνο της προηγούμενης χρονιάς. Μιλώντας στους συγκεντρωμέ
νους σημείωσε μεταξύ άλλων τους μεγάλους κινδύνους από αυ
τή την κατάσταση και μετέφερε την απαίτηση «για αποκλειστικά 
δημόσιο και δωρεάν σύστημα Υγείας για όλους τους ανθρώπους. 
Διεκδικούμε εδώ και τώρα νέους συναδέλφους σε όλες τις κενές 
θέσεις που υπάρχουν στο Νοσοκομείο και τα Κέντρα Υγείας ξε
κινώντας άμεσα, σήμερα από τους ακτινολόγους, θα συνεχίσου- 
με τον αγώνα μας, θα ενημερώνουμε όλο τον λαό και τους συνα
δέλφους μας κόντρα σ’ αυτή την πολιτική που εμπορευματοποιεί 
την Υγεία, γιατί εύκολα πήραν τις αποφάσεις να στέλνονται οι α
ξονικές τομογραφίες σε ιδιωτικά εργαστήρια, αλλά δύσκολα - για
τί δεν θέλουν - λύνουν τα προβλήματα για τις ανάγκες του λαού, 
για τις ανάγκες των ασθενών».
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1  «Παπανικολάου»: Κλειστή η Πνευμονολογική δύο
μήνεβ μετά τη φωτιά

Πηγή: ΔΗΜΟΚΡΑΤΙΑ Σελ.: 18 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

151.86 cm² Κυκλοφορία: 8215

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

«Παπανικολάου»: Κλειστή η Πνευμονολογική δύο μήνεβ μετά τη φωτιά
Συνειδητή υποβάθμιση ίων δημόσιων νοσοκομείων 
καταγγέλλει ο πρόεδροε ins ΠΟΕΔΗΝ Μ. Γιαννάκοε

ΔΥΟ ΟΛΟΚΛΗΡΟΥΣ μήνες μετά τη 
φονική πυρκαγιά που στοίχισε τη 
ζωή σε δύο ασθενείς, η πνευμονο- 
λογική πτέρυγα του νοσοκομείου 
«Παπανικολάου» παραμένει κλει
στή. Οι εργασίες αναστήλωσης, μά
λιστα, δεν έχουν καν αρχίσει, αφού 
60 ημέρες μετά, δεν έχει ολοκληρω
θεί καν η μελέτη.

Αποτέλεσμα αυτής της ολιγω
ρίας είναι η ταλαιπωρία χιλιάδων 
ασθενών της πόλης, καθώς στα νο

σοκομεία της Θεσσαλονίκης εν και- 
ρώ κορονοϊού λειτουργούσαν μονά
χα δύο πνευμονολογικές κλινικές, η 
μία εκ των οποίων σήμερα παραμέ
νει «στάχτη και μπούρμπερη».

Σύμφωνα με τον πρόεδρο της 
ΠΟΕΔΗΝ Μιχάλη Γιαννάκο, μόλις 
στις 26 Μαΐου η διοίκηση του νο

σοκομείου πήρε απόφαση να ανα
θέσει σε τεχνικό σύμβουλο τη μελέ
τη επισκευής της κλινικής, κάτι που 
φανερώνει με τον πλέον ξεκάθα
ρο τρόπο την αδιαφορία που έχουν 
επιδείξει για το θέμα από κοινού η 
διοίκηση του νοσοκομείου και το 
υπουργείο Υγείας.

0 ίδιος, μάλιστα, απέδωσε αυτή 
την απίστευτη κατάσταση σε σχέδιο 
εκ προμελέτης και όχι στον βραδυ
κίνητο τρόπο με τον οποίο κινεί
ται το ελληνικό Δημόσιο. «Δεν εί
ναι ζήτημα κωλυσιεργίας. Πρόκει
ται για συνειδητή υποβάθμιση των 
δημόσιων νοσοκομείων για να γί
νουν ευκολότερα τα σχέδια της κυ
βέρνησης ιδιωτικοποίησης του συ
στήματος υγείας» υπογράμμισε ο κ. 
Γιαννάκος.
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1  Υγειονομικοί ...και άλλοι
Πηγή: ΕΛΕΥΘΕΡΟΣ ΤΥΠΟΣ Σελ.: 18 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

166.75 cm² Κυκλοφορία: 4120

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

EDITORIAL

TOY .
ΓΙΑΝΝΗ ΕΥΑΠΈΛΙΔΗ
jevagelidis@e-1ypos.com

Υγειονομικοί 
...και άλλοι
Η ΣΗΜΕΡΙΝΗ αποκάλυψη 
της «Αγοράς Εργασίας» για 
την επικείμενη έκδοση της 
μεγάλης προκήρυξης που 
αφορά την πρόσληψη 4.000 
μόνιμων υγειονομικών δια
φόρων ειδικοτήτων στο 
Εθνικό Σύστημα Υγείας απο
τελεί ένα σημαντικό νέο για 
τους χιλιάδες υποψηφίους, 
αλλά και τους υπηρετούντες 
ως συμβασιούχους στα νο
σοκομεία που θα λάβουν 
επιπλέον μόρια.

Είναι σημαντικό βεβαίως 
για τους ασθενείς και για τα 
ίδια τα νοσηλευτικά ιδρύμα
τα που θα στελεχωθούν με 
ειδικότητες που έχουν ανά
γκη. Υπουργείο Υγείας και 
ΑΣΕΠ προχωρούν άμεσα τις 
διαδικασίες μετά τη νομική 
«φόρμουλα» που βρέθηκε 
ώστε να ξεπεραστεί ο σκό
πελος του ΣτΕ για την έξτρα 
μοριοδότηση των ήδη υπη- 
ρετούντων.

Μεγάλο ενδιαφέρον ανα
μένεται να προσελκύσουν 
και οι τρεις νέοι διαγωνι
σμοί που αφορούν την κά
λυψη 468 θέσεων αορίστου 
χρόνου στη ΔΕΗ και τον 
ΔΕΔΔΗΕ και σε ειδικότητες 
όπως διοικητικοί, μηχανικοί, 
υπάλληλοι πληροφορικοί 
και τεχνίτες.

Σε εξέλιξη βρίσκονται, 
εν τω μεταξύ, οι διαδικασί
ες υποβολής αιτήσεων για 
2.127 προσλήψεις με συμ
βάσεις διαφόρων ειδών σε 
δήμους, μουσεία και εφορεί
ες αρχαιοτήτων, καθώς επί
σης επαγγελματιών οπλιτών 
στις Ενοπλες Δυνάμεις.

Μπορείτε να ενημερω
θείτε για όλες τις θέσεις 
που προκηρύσσονται ανά 
φορέα, τις ειδικότητες, τα 
απαιτούμενα προσόντα, τις 
προθεσμίες και τα απαιτού- 
μενα δικαιολογητικά στο 
ειδικό ένθετο της «Αγοράς 
Εργασίας», σήμερα και κάθε 
Τρίτη.
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1  Εγκαχαλελειμμένο σύστημα Υγείας
Πηγή: ΑΥΓΗ Σελ.: 15 Ημερομηνία

έκδοσης:
07-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

1721.54
cm²

Κυκλοφορία: 760

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ
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ς Καλοκαίρι στην εντατική 

για τα νοσοκομεία
Με πολλά κενά ιατρικού και νοσηλευτικού προσωπικού στα νοσοκομεία όλης της χώρας 
εκκινεί η τουριστική περίοδος και με το Μέτωπο Νοσοκομειακών Γιατρών να 
υπογραμίζει ότι οι προαναγγελθείσες 700 προσλήψεις μετατίθενται από χρονιά σε χρονιά

Του
ΑΝΤΩΝΗ ΡΑΥΤΟΠΟΥΛΟΥ

Δ
εν έχουν τέλος τα προβλήματα που 
αντιμετωπίζουν τα νοσοκομεία της 
χώρας, με την κυβέρνηση να παρα
κολουθεί αδρανώς την κατάσταση. 
Μάλιστα, τα λειτουργικά κενά απλώνονται τόσο 
στην ηπειρωτική όσο και στη νησιωτική Ελλάδα, 

σε μια ιδιαίτερα κρίσιμη περίοδο - όπως είναι η 
τουριστική.

Ενδεικτική είναι η υποβάθμιση ίου μεγαλύτε
ρου νοσοκομείου των Κυκλάδων στη Σύρο, Ο 
σύλλογος εργαζομένων εκφράζει την έντονη 
ανησυχία του για τη βιωσιμότητα του, αφού η 
απαξίωση είναι πλέον καθημερινή. «Αφενός δεν 
δόθηκε λύση με προσλήψεις μόνιμου προσωπι
κού όλων των κλάδων, αφετέρου βιώνουμε την 
καθημερινή εγκατάλειψή του, καθώς μετακι
νούνται γιατροί σε άλλες νοσηλευτικές μονάδες, 
ακόμα και χωρίς τη σύμφωνη γνώμη της διοίκη
σης» τονίζει.

Συγκεκριμένα, μέχρι πριν από δυο μήνες, στο 
Βιοπαθολογικό Εργαστήριο και στην Αιμοδο
σία υπηρετούσαν τέσσερις γιατροί. Μετά τη με
τακίνηση του ενός μόνιμου και τη μη παράτα
ση μιας επικουρικής, τα δυο τμήματα έμειναν 
μόνο με δύο γιατρούς. Από το Σαββατοκύριακο 
και οι δύο γιατροί νοσούν με κορωνοϊό, με απο
τέλεσμα τα εργαστήρια και η Αιμοδοσία να πα
ραμένουν ακάλυπτα. Επίσης, αποδυναμώθηκε 
η Καρδιολογική Κλινική και η Μονάδα Εμ
φραγμάτων, αφού εγκριθηκε η μετάθεση του 
ενός καρδιολόγου σε άλλο νοσοκομείο, με απο
τέλεσμα ο μοναδικός καρδιολόγος που απέμει- 
νε να πρέπει να εφημερεύει καθημερινά.

Σωρεία καταγγελιών στο ΝΙΜΤΣ

Στις 5 Μαϊσυ το ΝΙΜΤΣ εντάχθηκε στο σύ
στημα γενικών εφημεριών της 1 ης ΥΠΕ, παρά- 
τι είναιαυτοδιοικούμενο Νομικό Πρόσωπο Δη
μοσίου Δικαίου που εποπτεύεται από το ΥΦΕ- 
ΘΑ και δεν διοικείται από την 1 η ΥΠΕ.

Οπως ιονίζει το Σωματείο Υπαλλήλων του Νο- 
σοκομείου, οι κενές οργανικές θέσεις ανέρχονται 
σε 69 γιατρούς και 214 νοσηλευτές. Ανάλογες εί
ναι οι ελλείψεις και στους υπόλοιπους κλάδους. 
Οι ελλείψεις έχουν αναγκάσει τη διοίκηση να 
κλείσει νοσηλευτικές μονάδες, ενώ στο νοσοκο
μείο δεν υφίσταταί: κατάλληλα διαμορφωμένος 
χώρος ΤΕΠ, Μονάδα Αυξημένης Φροντίδας, 
υποδομή δεξαμενής οξυγόνο ο για παροχή 100% 
σε όλες τις κλίνες ταυτόχρονα, επάρκεια αίματος 
για μεταγγίσεις «υπό την έννοια του επείγοντος», 
βασικά υλικά και φαρμακευτικά σκευάσματα, κοι
νωνική υπηρεσία που διαχειρίζεται τους άστε
γους και ανασφάλιστους ασθενείς.

«Χωρίς λοιπόν να υπάρχει κανένας προφα
νής και ουσιαστικός λόγος, οι συνυηογράφο- 
ντες υπουργοί της ΚΥΑ παραχώρησαν το σύ
νολο του νοσοκομείου στην 1 η ΥΠΕ, η οποία 
στη συνέχεια, υπό μορφήν "τιμωρίας", μας ενέ- 
χαξε στο πρόγραμμα εφημεριών» καταγγέλλει 
το σωματείο υπαλλήλων.

Μέτωπο Νοσοκομειακών Γιατρών:
Καλά Χριστούγεννα, 
κύριε Πλεύρη!

Ολομέτωπη επίθεση προς τον Θάνο Πλεύρη 
εξαπολύει το Μέτωπο Νοσοκομειακών Γιατρών. 
Όπως επισημαίνει, ία νοσοκομεία στα νησιά βρί
σκονται με μόνιμα προβλήματα, ενώ ακόμη και σε 
μονάδες μεγάλων αστικών κέντρων τα κενά του 
ιατρικού προσωπικού δεν κρύβονται με τίποτα.

«Ο υπουργός Υγείας αρκείται να προαναγ
γέλλει συνεχώς 700 (!) προσλήψεις ιατρών ΕΣΥ, 
οι οποίες πάνε από χρονιά σε χρονιά» υπογραμ
μίζει χαρακτηριστικά και προσθέτει πως ενδιά
μεσα εκθέτουν τις προσωπικές τους απόψεις για 
ιδιωτικοποίηση της Υγείας.

«Η απασχόληση, με παράταση, 70χρονων ια
τρών στο ΕΣΥ και η σύναψη συμβάσεων με 
75χρονους ιατρούς είναι η απάντηση της Ν.Δ. 
στο brain drain και την επιστροφή συναδέλφων 
στο ΕΣΥ. Τόπο στα νιάτα δεν το λες» σχολιάζει 
χαρακτηριστικά το Μέτωπο, εκτιμώντας ότι ούτε 
με το τέλος του 2022 θα ολοκληρωθούν οι προ
σλήψεις του 2020.

Χωρίς Βιοβαθολ ογι κό 
Εργαοιήριο 
και Αιμοδοσία 
είναι ίο Νοσοκομείο 
ιης Σύρου λ όγοι μη 
α να \ ro >ο ης ο υμβάοινω; 
μετακινήσεων 
βροσωβίκού και 
ασθένειας ιοιν 
ενιηιομεινάνκον 
δύο γιατρών

Τα άκουσε ο 
Πλεύρης στη Χίο
Δέκτης της αποδοκιμασίας
των εργαζομένων στο Σκυλίτσειο 
Νοσοκομείο της Χίου έγινε χθες 
ο Θάνος Πλεύρης,

0 υπουργός Υγείας τα «άκουσε» από 
τους υγειονομικούς για τις μεγάλες 
ελλείψεις προσωπικού, που φτάνουν 
το 40%, τις απαράδεκτες συνθήκες 
λειτουργίας στην Παθολογική και τη 
Μαιευτική κλινική, την ιδιωτικοποίηση 
τομέων (φύλαξη, σίτιση), αλλά και για 
την εγκατάλειψη των περιφερειακών και 
αγροτικών ιατρείων του νησιού της Χίου.

Το μοναδικό νοσοκομείο της Χίου 
καλύπτει τις ανάγκες 60.000 μόνιμων 
κατοίκων και 3.000 φοιτητών, 
ένστολων και μεταναστών. «Το λιγοστό 
προσωπικό αδυνατεί να αντεπεξέλθει 
στις μεγάλες ανάγκες του πληθυσμού 
και βέβαια στο ενδεχόμενο ύπαρξης 
νέων κρουσμάτων κορωνοϊού» τονίζει 
το σωματείο εργαζομένων,

0ι εργαζόμενοι απαιτούν:
Ενίσχυση των δομών Υγείας και 
ανάκληση των αναστολών 
εργασίας.Όχι στις ΙΔΙΤ και τη 
λειτουργία των νοσοκομείων με 
ιδιωτικοοικονομικά κριτήρια,Αυξήσεις 
στους μισθούς. Επαναφορά του 13ου 
και 14ου μισθού. Επέκταση 
ανθυγιεινού επιδόματος και ένταξη 
στα ΒΑΕ,Πλήρη και επαρκή κρατική 
χρηματοδότηση.Τροποποίηση του 
οργανογράμματος του 
νοσοκομείου,Άμεση ενίσχυση της 
Πρωτοβάθμιας Φροντίδας Υγείας. 
Άμεση αποπεράτωση των κτηριακών 
υποδομών.Να παραδοθεί το κτήριο 
του ΚΕΦίΑΠ στο σύνολό του 
και να ενισχυθεί με το απαιτούμενο 
προσωπικό (φυσίατρο, 
λογοθεραπευτή, 2ο φυσιοθεραπευτή, 
2ο εργοθεραπευτή κ.λπ.}.
Αμεση ενίσχυση του 
ακτινοδιαγνωστικού εργαστηρίου 
του νοσοκομείου με ανθρώπινο 
δυναμικό και σύγχρονο εξοπλισμό.

Αντώνης Ραυιόπουλος
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1  Η πανδημία κόπασε, οι δυσλειτουργίες του ΕΣΥ
μένουν

Πηγή: ΚΑΘΗΜΕΡΙΝΗ Σελ.: 8 Ημερομηνία
έκδοσης:

07-06-2022

Αρθρογράφος: Επιφάνεια
:

541.7 cm² Κυκλοφορία: 14860

Θέματα: ΔΗΜΟΣΙΑ ΥΓΕΙΑ

Η πανδημία κόπασε, 
οι δυσλειτουργίες 
του ΕΣΥ μένουν
Της ΠΕΝΝΥΣ ΜΠΟΥΛΟΥΤΖΑ

Με ολιγοήμερες μετακινήσει 
αναισθησιολόγων από παιδι
ατρικά νοσοκομεία της Αττι
κής, αλλά και με τη συμβολή 
του Πανεπιστημιακού Νοσο
κομείου Ρίου για τα επείγο
ντα χειρουργικά περιστατικά, 
επιχειρεί να λύσει προσωρι
νά το σοβαρό πρόβλημα πα
ντελούς έλλειψης αναισθησι- 
ολόγων στο Καραμανδάνειο 
το υπουργείο Υγείας. Χθες, η 
αναπληρώτρια υπουργός Υγεί- 
as Μίνα Γκάγκα ενέκρινε την 
προκήρυξη δύο μόνιμων θέ
σεων αναισθησιολόγων για 
το Καραμανδάνειο, με τις δι
αδικασίες ωστόσο πλήρωσης 
των θέσεων να εκτιμάται ότι 
θα χρειαστούν αρκετούς μή
νες για να ολοκληρωθούν. Το 
Καραμανδάνειο από τα τέλη 
Μάΐου έμεινε χωρίς αναισθη- 
σιολόγουε, λόγω δύο συνταξι- 
οδοτήσεων, μιας παραίτησης 
και μιας αναρρωτικής άδειας, 
με αποτέλεσμα το Δ.Σ. του 
νοσοκομείου να ανακοινώ
σει αναστολή των εφημερι
ών. Το υπουργείο Υγείας σε 
ανακοίνωση που εξέδωσε το 
περασμένο Σάββατο, σημεί
ωσε ότι «το Καραμανδάνειο 
αποτελεί προτεραιότητα ως 
προς την ομαλή του λειτουρ
γία και δεν τίθεται θέμα δια
κοπής λειτουργίας του». Στο 
πλαίσιο αυτό, από τα τέλη της 
προηγούμενης εβδομάδας το 
υπουργείο Υγείας έχει ζητήσει 
τη μετακίνηση αναισθησιολό- 
γων από τα Νοσοκομεία Παί- 
δων Πεντέλης και «Αγία Σο
φία» npos το Καραμανδάνειο, 
γεγονός ωστόσο που προκάλε- 
σε την άμεση αντίδραση της 
Ενωσης Ιατρών Νοσοκομείων 
Αθηνών - Πειραιώς. Σε ανα
κοίνωσή της τονίζει ότι «δεν 
θα επιτρέψουμε να γίνουν οι 
συνάδελφοι “μπαλάκι” στην 
ανεπάρκεια, την υποχρημα- 
τοδότηση και την υποστελέ- 
χωση του συστήματος».

Η επιστροφή των νοσοκο
μείων στους ρυθμούς προ της 
πανδημίας ανέδειξε τα πολ
λά προβλήματα του ΕΣΥ και 
κυρίως τις ελλείψεις προσω
πικού. Είναι ενδεικτικό ότι 
πριν από λίγες ημέρες οι εκ
πρόσωποι γιατρών και λοιπού 
προσωπικού νοσοκομείων 
της Θεσσαλονίκης κατήγγει
λαν τη διάλυση της ΩΡΑ κλι
νικής του νοσοκομείου Πα- 
πανικολάου, στην οποία θα 
μείνει στο τέλος του μήνα 
μόνο ένας μόνιμος γιατρός, 
ενώ εύθραυστη είναι η ισορ
ροπία στον εργαστηριακό το
μέα του νοσοκομείου Σύρου, 
και συγκεκριμένα στην αιμο
δοσία και στο βιοπαθολογικό 
εργαστήριο που έχουν μείνει 
με δύο γιατρούς. Σημειώνε
ται ότι έως και πριν από δύο 
μήνες ήταν τέσσερις οι για
τροί, ωστόσο ο ένας μετακι

νήθηκε σε άλλο νοσοκομείο 
με απόφαση της αρμόδιας 
Υγειονομικής Περιφέρειας, 
ενώ δεν ανανεώθηκε η θη
τεία μιας επικουρικής για
τρού. Στα τέλη του μήνα οι 
δύο εναπομείναντες γιατροί 
αρρώστησαν με COVID-19 με 
αποτέλεσμα τα εργαστήρια 
και η αιμοδοσία να παραμέ
νουν ακάλυπτα για λίγες ημέ
ρες. Στο συγκεκριμένο νοσο
κομείο που καλύπτει μεγάλο 
μέρος των Κυκλάδων πλέον 
υπηρετεί μόνο ένας καρδιο
λόγος, ο οποίος καλείται να 
εφημερεύει καθημερινά για 
να καλύψει τα καρδιολογικά 
περιστατικά στα επείγοντα, 
την Καρδιολογική Κλινική, 
τη Μονάδα Εμφραγμάτων, 
τον προεγχειρητικό έλεγχο 
ασθενών και τα τακτικά εξω
τερικά ιατρεία.

Ο υπουργός Υγείας Θάνος 
Πλεύρης, σε πρόσφατη συνά
ντηση που είχε με τα μέλη 
της Εκτελεστικής Γραμματεί
ας της Ομοσπονδίας Ενώσε-

Το υπουργείο Υγείας, 
ζήτησε τη μετακίνηση 
αναισθησιολόγων 
από τα Νοσοκομεία 
Παίδων Πεντέλης 
και «Αγία Σοφία» 
στο Καραμανδάνειο.

ων Νοσοκομειακών Γιατρών 
Ελλάδος, ανέφερε ότι έχουν 
εγκριθεί 700 προσλήψεις μό
νιμων γιατρών για το 2022. 
Επιπλέον, στις προθέσεις του 
υπουργείου Υγείας είναι να 
καλύπτονται έκτακτα κενά 
σε ιατρικό προσωπικό σε πε
ριφερειακά νοσοκομεία με 
ιδιώτες γιατρούς.

COVID-19
Εν τω μεταξύ, πλέον η πίε

ση της COVID-19 στο ΕΣΥ έχει 
χαλαρώσει σε σημαντικό βαθ
μό. Χθες οι διασωληνωμένοι 
ασθενείς με COVID-19 ήταν 
119, ενώ καταγράφηκαν και 
95 νέες εισαγωγές για νοση
λεία ασθενών που είχαν προ
σβληθεί από τον κορωνοϊό 
στα νοσοκομεία της επικρά
τειας. Την Κυριακή το ποσο
στό κάλυψης των απλών κλι
νών που έχουν δεσμευθεί για 
ασθενείς με COVID-19 ήταν 
στο 24,5% και των αντίστοι
χων κλινών ΜΕΘ στο 32,25%. 
Ο ΕΟΔΥ ανακοίνωσε 2.501 νέα 
εργαστηριακά επιβεβαιωμέ
να κρούσματα της νόσου, εκ 
των οποίων τα 300 ήταν επα- 
ναλοιμώξεις, ενώ δηλώθηκαν 
και 10 θάνατοι ασθενών με 
COVID-19. Από την έναρξη 
της επιδημίας έχουν καταγρά
φει στη χώρα μας συνολικά 
29.927 θάνατοι ατόμων που 
είχαν προσβληθεί από τον ιό.

Οι εκπρόσωποι των γιατρών και του προσωπικού νοσοκομείων της 
Θεσσαλονίκης κατήγγειλαν τη διάλυση της ΩΡΛ κλινικής του νοσοκο
μείου Παπανικολάου, στην οποία θα μείνει στο τέλος του τρέχοντος 
μηνάς μονάχα ένας μόνιμος γιατρός.
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